

請沿此摺疊及封口 Please fold and seal here

PLEASE
AFFIX
STAMP
請貼上郵票

九龍
深水埗福華街25號七樓
中華電力有限公司
營銷支援部
賬項收益組
收

To: CLP Power Hong Kong Limited
Retail Support Services Department
Credit & Revenue Collection Section
7/F Shamshuipo Centre
215 Fuk Wa Street
Kowloon

請沿此摺疊及封口 Please fold and seal here

Personal Information Collection Statement

CLP may use the personal data collected for the purpose of direct debit enrollment processing and any directly related purposes.

You are not required to provide the personal data requested. The provision of personal data in this form is voluntary. However, CLP may not be able to process direct debit enrollment unless you provide the personal data on this form (mandatory).

Transfer of Personal Data

If necessary for any of the purposes stated above, CLP may transfer the personal data to bank or service providers (including cloud service providers) engaged by CLP for any of the purposes stated above.

CLP will disclose data when required to do so by law and may also disclose such data in response to requests from law enforcement agencies or other government and regulatory authorities.

Access and Correction of Personal Data

You have a right to request access to, the correction and erasure of, your personal data in accordance with, where applicable, the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486), and any other data protection law as applicable. Requests for access, correction and/ or erasure of personal data, as well as withdrawal of consent, where applicable, should be made by email and addressed to the Personal Data Officer of CLP at csd@clp.com.hk.

Privacy Policy Statement

You can find out more about CLP's policies on privacy and personal data protection by accessing our privacy policy statement available on the CLP website at <https://www.clp.com.hk/en/privacy-policy>.

Unless specified otherwise, references to "CLP" and the "CLP Group" shall mean CLP Holdings Limited, its subsidiaries and affiliates.

個人資料收集聲明

收集個人資料的用途

中電使用所收集得的個人資料(包括姓名、地址及其他個人資料) 主要用於處理有關登記直接付款及任何直接有關的用途上。

中電並無規定閣下必須提供個人資料，在此表格要求提供的個人資料屬於自願性質。除非閣下向中電提供個人資料(必須提供)，否則中電集團可能無法處理閣下有關登記直接付款的安排。

個人資料的轉移

為滿足上述用途的需要，中電可能會將個人資料轉移給銀行或就上述用途而聘請的服務供應商(包括雲端服務供應商)。

如因應法例規定，中電將會披露有關資料，亦可能會應執法機關及其他政府及監管機構的要求披露上述資料。

查閱或更正你的個人資料

根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章) 及其他適用的個人資料保護法例，閣下有權知道中電是否擁有你的個人資料，亦可索取有關資料副本，並更正和刪除中電保存的有關資料。有關索閱、更正及 / 或刪除中電集團記錄內任何有關你的個人資料的要求，以及撤回同意的要求 (如適用)，可電郵至中電 csd@clp.com.hk 與個人資料保障主任聯絡。

私隱政策聲明

閣下可瀏覽中電網頁 (<https://www.clp.com.hk/zh/privacy-policy>) 查閱中電的私隱政策聲明，以了解更多有關中電在私隱及個人資料保障方面的政策。

除非文義明確另有所指，本聲明所提及的「中電」是指中華電力有限公司，而「中電集團」是指中電控股有限公司、其附屬公司及關聯公司。